

Date: 5, 2, 2026 The Egyptian Stock Exchange Disclosure Sector Greetings,	التاريخ : 2026 / 2 / 5 الساده / البورصة المصرية إدارة الإفصاح تحية طيبة وبعد ،،
Kindly be informed that the Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries and Diagnostic Reagents (Rameda)' Board of Directors Convened on thursday dated 5 / 2 / 2026 and approved the following decisions:	نحيط سيادتكم علما بقرارات مجلس إدارة شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية (راميدا) المنعقد يوم الخميس الموافق 2026 / 2 / 5
1- Unanimous approval to invite the Company's Ordinary General Assembly to consider the request of Seventh Saudi Investment Company to nominate a representative thereof as a member of the Company's Board of Directors, and to authorize the Chairman of the Board to determine the date and venue of the Ordinary General Assembly and set the agenda items.	1- الموافقة بالإجماع على دعوة الجمعية العامة العادية للشركة للنظر في طلب الشركة السعودية السابعة للاستثمار بترشيح ممثل عنها كعضو بمجلس إدارة الشركة، وتفويض رئيس مجلس الإدارة في تحديد موعد ومكان انعقاد الجمعية العامة العادية وتحديد بنود جدول الأعمال.

Head of M&A and Investor Relations

Khaled Daader

K. Daader



Cairo Scientific Office

8 Geziret El Arab st., 23rd floor
Mohandessein, Giza- Egypt
T: 202 3761 3046- 3761 3058- 3761 3074
F: 202 3761 3018 Postal code: 12411 Giza

Factory

Second Industrial Zone, plot number 5
Sixth of October, Egypt
T: 202 382 02948
F: 202 382 02766